

Solicitation Number:	W8486-249475/A
Title (English):	NPP – W8486-249475/A – TSPS SA – One (1) Intermediate Integrated Logistics Support (ILS) Specialist
Title (French):	APM – W8486-249475/A – AMA SPTS – Un (1) Spécialiste du soutien logistique intégré (SLI), Intermédiaire
Description (English):	<p>NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT</p> <p>File Number: W8486-249475/A Tier: 1 (< \$2M)</p> <p>This requirement is for the Department of National Defence (DND) for the services of One (1) Intermediate Integrated Logistics Support (ILS) Specialist under Stream 5, Technical Engineering and Maintenance Services Stream Services. The intent of this solicitation is to establish one (1) Contract for one (1) initial year, with the option to extend the term of the Contract by up to four (4) one-year irrevocable option periods under the same conditions. This solicitation is only open to the below list of pre-qualified suppliers under the Tasks and Solutions Professional Service (TSPS) Supply Arrangement (SA) number E60ZT-18TSPS.</p> <p>Time Frame of Delivery: ASAP</p> <p>Documents may be submitted in either official language of Canada.</p> <p>RFP documents will be e-mailed directly from the Contracting Authority to the Qualified Supply Arrangement Holders who are being invited to bid on this requirement. Bidders are advised that the RFP documents are not available on CanadaBuys Tender Management Application (https://canadabuys.canada.ca).</p> <p>The TSPS Method of Supply is a result of a formal competitive process which was established as a result of extensive consultations with industry. The Method of Supply provides suppliers with an on-going opportunity to become prequalified for participation in future bidding opportunities. To obtain more information about how to become a pre-qualified supplier for TSPS, please contact Public Works and Government Services Canada (PWGSC).</p> <p>For general information on the various PWGSC Methods of Supply, or to obtain specific information on a PWGSC professional service method of supply, please visit PWGSC's CanadaBuys Tender Management Application website at: https://canadabuys.canada.ca/en/about-us/news-and-events/transition-canadabuys-tender-management-application#msg</p> <p>List of Pre-Qualified Suppliers:</p> <p>This requirement is open to the following suppliers who qualified under the stated consultant stream, security level, region, and tier:</p> <ul style="list-style-type: none"> 9468269 Canada Corp. Access Corporate Technologies Inc. ACF Associates Inc. ADGA Group Consultants Inc. Akkodis Canada Inc. Altis Recruitment & Technology Inc. Amyantek Inc Blue Water Sourcing Inc Calian Ltd. Fleetway Inc. L-3 Technologies MAS Inc. Maverin Business Services Inc. MaxSys Staffing & Consulting Inc. Michael Wager Consulting Inc. Olav Consulting Corp OLAV CONSULTING CORP., MOSHWA ABORIGINAL INFORMATION TECHNOLOGY CORPORATION Pennant Canada Limited Platinum Technologies Inc. Procom Consultants Group Ltd.

Promaxis Systems Inc
 Reticle Ventures Canada Incorporated
 T.E.S. Contract Services INC.
 T.I.7 INC., THE SOURCE STAFFING SOLUTIONS INC., in Joint Venture
 THE SOURCE STAFFING SOLUTIONS INC.
 Thomas&Schmidt Inc.
 Tiree Facility Solutions Inc.
 V42 Management Consulting, Inc.
 Valcom Consulting group Inc.

ADDITIONAL INFORMATION FOR BIDDERS

For services requirements, Bidders must provide the required information as detailed in article 2.3 of Part 2 of the bid solicitation, in order to comply with Treasury Board policies and directives on contracts awarded to former public servants.

Security Requirement:

There are security requirements associated with this requirement:

Supplier Security Clearance required: Secret
 Security Level required (Document Safeguarding): None

For additional information, consult Part 6 – Security and Other Requirements, and Part 7 – Resulting Contract Clauses. For more information on personnel and organization security screening or security clauses, bidders should refer to the Industrial Security Program (ISP) of Public Works and Government Services Canada (<http://ssi-iss.tpsgc-pwgsc.gc.ca/index-eng.html>) website.

Location of Work:

Region: National Capital Region
 Specific Location: 975 St-Joseph Boulevard, Gatineau, Quebec

BIDDERS' INQUIRIES

Inquiries regarding this Request for Proposal requirement must be submitted to the Contracting Authority:

Name: Kayla Shabsove
 Email: kayla.shabsove@forces.gc.ca

The Crown retains the rights to negotiate with suppliers on any procurement.

Description (French):

AVIS DE PROJET DE MARCHÉ

Numéro de dossier: W8486-249475/A

Palier : 1 (< 2 M\$)

Cette exigence s'adresse au ministère de la Défense nationale (MDN) pour les services d'un (1) spécialiste du soutien logistique intégré (SLI), Intermédiaire sous la direction des services technique, d'ingénierie et d'entretien du volet 5. L'intention de cette sollicitation est d'établir un (1) contrat pour une (1) année initiale, avec la possibilité de prolonger la durée du contrat jusqu'à quatre (4) périodes d'option irrévocables d'un an dans les mêmes conditions. Cette sollicitation n'est ouverte qu'à la liste ci-dessous des fournisseurs préqualifiés dans le cadre de l'arrangement en matière d'approvisionnement pour les services professionnels centrés sur les tâches et les solutions (SPTS) E60ZT-18TSPS.

Délai de livraison : Dès que possible

Les documents peuvent être soumis dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.

Les documents de la DDP seront envoyés par courrier électronique directement par l'autorité contractante aux titulaires d'arrangements en matière d'approvisionnement qualifiés qui sont invités à soumissionner pour ce besoin. Les soumissionnaires sont informés que les documents de la DDP ne sont pas disponibles sur l'application de gestion des appels d'offres de CanadaBuys (<https://canadabuys.canada.ca>).

La méthode d'approvisionnement du SPTS est le résultat d'un processus concurrentiel formel qui a été établi à la suite de consultations approfondies avec l'industrie. La méthode d'approvisionnement offre aux fournisseurs une occasion continue de devenir présélectionnés pour participer à de futures possibilités d'appels d'offres. Pour obtenir de plus amples renseignements sur la façon de devenir un fournisseur préqualifié pour le SPTS, veuillez communiquer avec Travaux publics et Services gouvernementaux Canada (TPSGC).

Pour des informations générales sur les différentes méthodes d'approvisionnement de TPSGC, ou pour obtenir des informations spécifiques sur une méthode d'approvisionnement de service professionnel de TPSGC, veuillez visiter le site Web de l'application de gestion des appels d'offres CanadaBuys de TPSGC à l'adresse : <https://canadabuys.canada.ca/fr/à-propos-de-nous/nouvelles-et-événements/transition-canadabuys-application-de-gestion-des-appels-d-offres#msg>

Liste de fournisseurs pré qualifiés :

Cet appel d'offre s'adresse uniquement aux fournisseurs suivants, qui répondent aux critères exigés en ce qui concerne le volet, la catégorie et le niveau, le niveau de sécurité, la région et le palier :

9468269 Canada Corp.
Access Corporate Technologies Inc.
ACF Associates Inc.
ADGA Group Consultants Inc.
Akkodis Canada Inc.
Altis Recruitment & Technology Inc.
Amyantek Inc
Blue Water Sourcing Inc
Calian Ltd.
Fleetway Inc.
L-3 Technologies MAS Inc.
Maverin Business Services Inc.
MaxSys Staffing & Consulting Inc.
Michael Wager Consulting Inc.
Olav Consulting Corp
OLAV CONSULTING CORP., MOSHWA ABORIGINAL INFORMATION TECHNOLOGY CORPORATIO
Pennant Canada Limited
Platinum Technologies Inc.
Procom Consultants Group Ltd.
Promaxis Systems Inc
Reticle Ventures Canada Incorporated
T.E.S. Contract Services INC.
T.I.7 INC., THE SOURCE STAFFING SOLUTIONS INC., in Joint Venture
THE SOURCE STAFFING SOLUTIONS INC.
Thomas&Schmidt Inc.
Tiree Facility Solutions Inc.
V42 Management Consulting, Inc.
Valcom Consulting group Inc.

INFORMATION ADDITIONNEL POUR LES FOURNISSEURS

Pour les besoins en matière de services, les soumissionnaires doivent présenter les renseignements demandés, tel que le décrit l'article 2.3 de la partie 2 de la demande de soumissions, afin de se conformer aux politiques et aux directives du Conseil du Trésor sur les marchés attribués à d'anciens fonctionnaires.

Exigences relatives à la sécurité :

Niveau d'attestation de sécurité requis pour le fournisseur : Secret

Niveau de sécurité requis (protection de documents) : Aucun

	<p>Pour de plus amples renseignements, consulter la Partie 6, Exigences relatives à la sécurité et autres exigences, et la Partie 7, Clauses du contrat subséquent. Pour de plus amples renseignements sur les enquêtes de sécurité sur le personnel et les organismes, les soumissionnaires devraient consulter le site Web du Programme de sécurité des contrats de Travaux publics et Services gouvernementaux Canada (http://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/esc-src/introduction-fra.html).</p> <p>Lieu de travail :</p> <p>Région : Région de la capitale nationale</p> <p>Lieu spécifique : 975 boulevard St-Joseph, Gatineau, Quebec</p> <p>DEMANDES DE RENSEIGNEMENTS</p> <p>Toute demande de renseignements concernant cette demande de propositions devra être adressée à l'autorité contractante, dont les coordonnées figurent ci-dessous :</p> <p>Nom : Kayla Shabsove Courriel : kayla.shabsove@forces.gc.ca</p> <p>La Couronne se réserve le droit de négocier avec les fournisseurs pour tout marché d'approvisionnement.</p>
Tender Type:	Notice of Proposed Procurement (NPP)
Trade Agreements:	Canada-Chile Free Trade Agreement (CCFTA) Canada-Columbia Free Trade Agreement (CCoIFTA) Canada-Honduras Free Trade Agreement (CHFTA) Canada-Korea Free Trade Agreement (CKFTA) Canada-Panama Free Trade Agreement (CPanFTA) Canada-Peru Free Trade Agreement (CPFTA) Canada-United Kingdom Trade Continuity Agreement (Canada-UK TCA) Canada-Ukraine Free Trade Agreement (CUFTA) Canadian Free Trade Agreement (CFTA) Comprehensive and Progressive Agreement for Trans-Pacific Partnership (CPTPP) Comprehensive Economic Trade Agreement (CETA) World Trade Organization Agreement on Government Procurement (WTO-AGP)
Region of Opportunity:	World
Region of Delivery:	National Capital Region
GSIN: UNSPSC:	R008A: Technical Engineering and Maintenance Services (TEMS) (Excludes requirements related to armament, R&D and R&O) 81141600: Supply Chain Management
Tendering Procedure:	Selective
Selection Criteria:	Highest Combined Rating of Technical Merit and Price